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Til orientering for alle      
andelshavere. 

   

 Offentliggøres på vandværkets hjemmeside. 

  

  

 

Forslag til dagsorden 

 

1. Godkendelse af referater fra den 6. november 2023 

2. Punkter i forhold til Stevns Kommune 

3. MUDP-projekt – Forsøg med kul og filtertyper til fjernelse af pesticider i drikkevand 

4. Boring 1  

5. Hjemmeside – kommunikation med andelshaverne. 

6. Vandforbrug 

7. Orientering fra vandpasser 

8. BNBO 

9. Orientering fra kassereren  

10. Generalforsamling 2024. 

11. Vandrådet 

12. Eventuelt 
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 Side 2 

 

Forslag til dagsorden 

Dagsordenen godkendt 

 

1. Godkendelse af referater fra den 6. november 2023 

Referatet godkendt. 

 

2. Punkter i forhold til Stevns Kommune 

Takstblad 2024. 

Takstbladet er godkendt af Stevns kommune. Det er lagt på hjemmesiden. 

 

Vandforsyningsplan 

Der er ikke nyt fra Vandrådet. 

 

Kontrolprogram for vandanalyser 

Godkendelse af kontrolprogrammet er ansøgt hos Stevns Kommunen, men endnu ikke 

modtaget svar. 

 

Tilsynsrapport 

Der er sendt rettelser/ bemærkninger til tilsynsrapporten, der er endnu ikke modtaget 

svar fra Kommunen. 

 

3. MUDP-projekt – Forsøg med kul og filtertyper til fjernelse af pesticider i 

drikkevand 

Der er givet tilsagt fra miljøstyrelsen, til at støtte forsøget med kr. 1.5. mio. Der for-

ventes umiddelbart intet økonomisk egenbidrag, fra vandværkets side. Dog forventes 

at vandværket bidrager med 300 arbejdstimer, der regnes som egenbidrag i projek-

tet. Dette dokumenteres via timeregnskab, der sendes til miljøstyrelsen. 

 

Der har været første møde omkring anlægget. Det tegner til at blive en god og drift 

billig løsning. Det forventes at projektet er klart til opstart i maj 2025. 

 

Forsøget igangsættes sammen med Frederiksberg- og Furesø vandforsyning. Der op-

stilles først på Frederiksberg, dernæst Furesø og slutteligt i Strøby Ladeplads. 

 

4. Boring 1  

Filterstatus 

Der er sket en fordobling af kulfilter skiftene, ift. det tidligere forudsete. Dette bevir-

ker HB´s vederlag, for driftstilsyns arbejde forhøjes på samme vis - med 100 pct. 
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 Side 3 

Filterstatus på nuværende filtre, blev gennemgået. Resultaterne af målingerne, er til-

fredsstillende. Når der bruges under 130 kubikmeter, overholdes krav til pesticidind-

hold. Når forbruget øges ud over dette, udfordres det. - Normalforbrug er mellem 80 

og 110 kubik. Det nye kulfilteranlæg vil ikke have en grænse for hvor meget der kan 

bruges, for at kravene til pesticidindhold holdes. 

 

Vandanalyserapporterne kan altid findes på https://www.stroebylpvandva-

erk.dk/Vandkvalitet/Vandanalyser  

 

5. Hjemmeside – kommunikation med andelshaverne. 

Hjemmesiden er godt besøgt og et besøg værd. Der forsøges at holde andelshaverne 

løbende orienteret om drift mv. 

 

6. Vandforbrug 

Vandforbruget blev gennemgået.  

Det kan ses på forbruget, at der har været udsendt mails til andelshaverne om at 

spare på vandet. Mailene blev udsendt grundet ekstraordinært stort vandforbrug i ef-

tersommeren.  

 

Vandspillet i de sidste 4 måneder, er det laveste i flere år. 

Der har været en enkelt læk hos en andelshaver, som er udbedret.  

 

7. Orientering fra vandpasser 

Vandaflæsningen har i år været meget udfordret, grundet den megen nedbør. Mange 

målebrønde har været fyldt med vand, således at aflæsningerne har været vanskelig-

gjort.  

Der undersøges om der kan købes en lille håndpumpe, der kan hjælpe med at tømme 

målerbrøndende, således at de kan gøres nemmere aflæses. 

 

Region Sjælland er gået ind forureningssagen omkring Nederste Linjevej 4. Der tages 

samtidig løbende prøver fra vandværkets boring nr. 3. Således at det kan sikres at 

forureningen ikke har negativ indvirkning på vandkvaliteten.  

 

8. BNBO 

Intet nyt på området.  

Der afventes svar fra Stevns Kommune, ift. fritagelse af betaling for BNBO. 

 

9. Orientering fra kassereren  

Regnskab 2023 

Regnskabet kan ses på foreningens hjemmeside, efter godkendelse på generalforsam-

lingen.  

 

https://www.stroebylpvandvaerk.dk/Vandkvalitet/Vandanalyser
https://www.stroebylpvandvaerk.dk/Vandkvalitet/Vandanalyser


MØDEREFERAT 
 

 

 

 

 Side 4 

Der ses et mindre underskud. Dette blandt andet grundet udgifter til vandanalyser er 

steget mere end forudset, mindre indtægt på vandforbruget, samt større forbrug af 

kulfiltre.  

 

Takstblad 2024 

Se under punkt 2 - ovenfor. 

 

10. Generalforsamling 2024. 

Emnet blev drøftet.  

Dagsordenen udsendes senest den 21. april.  

 

 

11. Vandrådet 

Der afholdes bestyrelsesmøde i vandrådet den 18. april 

 

12. Eventuelt 

Spredning af ”jordbunker” på omkring liggende arealer. 

Der er observeret jordbunker omkring en af vandværkets boringer. Der er undersøgt 

hvad der er i bunkerne. Det er oplyst at det ikke er jord, men afbrændt halm.  

 

Næste bestyrelsesmøde den 11. april klokken 18.30.  

Mødet afholdes hos Frede. 

 

 

 

 

 

 


